
                                                           

 

Vi socialdemokrater har som ambition att fatta de nödvändiga beslut som behöver tas 

för att förverkliga våra åtaganden som vi gjorde i och med den strategi för omställning 

av hälso- och sjukvården i Västra Götalandsregionen som beslutades tidigare i år. Vi 

ser också behovet av att hitta lösningar för hela regionen, ibland standardiserade och 

ibland med lokala lösningar.  

 

Den moderatledda ledningen har i detta ärende valt att prioritera Strömstad i Fyrbodal. 

Den lösningen som presenterats i majoritetens förslag ska bli intressant att följa och 

utvärdera. Frågan är om samma lösning är tillämpbar i Skaraborg, eller i 

Sjuhäradsbygden. Vi har till dagens möte lagt förslag om att testa pilotprojekt om 

förstärka jourer/närakuter på spridda håll i regionen för att vi ser att förutsättningarna 

ser olika ut.  

 

Vi ser att med långsiktiga utmaningar krävs också långsiktiga lösningar. Då går det inte 

att köra på ensam, utan det behövs en bred politisk enighet, så som strategin för 

omställningen togs. Att komma tätt inpå mötet med en egen lösning på en fråga, där vi 

lagt ett förslag nästan två veckor på förväg, är inte att värna de politiska relationer som 

behövs för att nå breda politiska lösningar. Det är beklagligt att den moderatledda 

majoriteten väljer att frångå samförståndslinjen för att få långsiktiga lösningar som i 

slutändan gynnar patienterna.  

 


